



MOMENT OF DETONATION
RE-BLANK THE CANVAS

CD bereits veröffentlicht und erhältlich
Digital-Release: voraussichtlich 04.10.16

1. The March Of The M.O.D.	1:38
2. Pausing For Emphasis	4:34
3. Moment Of Detonation	3:06
4. The Importance Of Honesty	4:13
5. Husk	3:27
6. Braille-Maps To Eden	3:37
7. Recollections Of A Misanthropic Diarist	4:57
8. Order Restored	4:25
9. Pioneer's Distaste [For The Copyist]	3:48
10. By The Embers' Glow	3:44

"Moment Of Detonation" entstand 2012 aus einem von Andreas Lohse (Ex-"Lost Century", Ex-"Thoughtsphere", Ex-"Forces At Work") und Thorsten Bartel aufgezogenen Studioprojekt. Die Debüt-EP "The Legacy They Left Us With" wurde im März 2013 zum "Demo des Monats" im Rock-Hard-Magazin gekürt. Begleitet von zahlreichen Club-Gigs folgte dann im Herbst 2014 die zweite EP "Reset The Parameters". Nun steht die Veröffentlichung des ersten Albums "Re-Blank The Canvas" bei "SonicScars Records" an. "Moment Of Detonation" steht für vielseitigen, modernen Metal jenseits von Genre-Schubladen. Einflüsse aus Stilen wie Death Metal, Metalcore, (Neo-)Thrash und nicht zuletzt ein wenig Prog werden zu einem homogenen Ganzen vermengt.

"Moment Of Detonation" was founded in 2012 as a follow-up of a studio project from Andreas Lohse (Ex-"Lost Century", Ex-"Thoughtsphere", Ex-"Forces At Work") and Thorsten Bartel. The debut EP "The Legacy They Left Us With" was elected "demo of the month" in March 2013 by the Rock-Hard magazine. Accompanied by numerous club gigs, the second EP "Reset The Parameters" followed in fall 2014. Now, "SonicScars Records" presents the first album of the band entitled "Re-Blank The Canvas". "Moment Of Detonation" - that is diverse and modern metal beyond the standard genre categorisations. Influences from styles such as Death Metal, Metalcore, (Neo-)Thrash and last but not least spots of Prog are merged to a homogeneous whole.



Moment Of Detonation (v. links n. rechts): Andreas Lohse, Werner Dworatzek, Thorsten Bartel
Foto & cover artwork: Michael Rutta (Ruttografie)
Bandlogo: Arndt Wiebus (www.awgrafikdesign.de)



www.facebook.com/momentofdetonationband
E-Mail: momofdet@gmail.com
www.sonicscars.com
www.fbp-music.com
www.soulfood-music.de

